

## Protokoll från styrelsemöte F02–HT21

LC ovh via Zoom, kl. 17.15 tisdagen den 14 september 2021

### § 1 O.F.M.Ö.

Styrelseordförande Hannes Ryberg förklarade mötet öppnat 17:18.

### § 2 Närvaro

<b>Hannes Ryberg</b>	<b>Daniel Nesic</b> <i>Suppleant</i>	Svante Sandblom fr.o.m. §6
<b>Erik af Klinteberg</b>	Mikael Persson Sundqvist	Lukas Gustavsson fr.o.m. §6
<b>Saga Westerberg</b>	Neha Misra	Otto Grafström fr.o.m. §8
<b>Ludwig Linder</b>	Anna Hambraeus	Teodor Bucht fr.o.m. §12
<b>Nils Thorin</b>	Erik Ivarsson	

### § 3 Adjungeringar

Alla som stod med på participants-listan i Zoom samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

### § 4 Val av justerare

Styrelseledamot Nils Thorin utsågs att, jämte styrelseordförande Hannes Ryberg, justera protokollet.

### § 5 Godkännande av dagordning

Styrelseordförande Hannes Ryberg informerade att två sena punkter lagts till i handlingarna. Alla på mejllistan har fått information om detta och handlingarna på hemsidan reflekterar detta.

Styrelsen beslutade

*att* godkänna dagordningen med de två sena punkterna.

### § 6 Meddelanden

Sektionsordförande Ludwig Linder föredrog mötesformalia då det fanns en del nya mötedeltagare med på mötet.

### § 7 Rapporter

Sektionsordförande Ludwig Linder rapporterade från nämnden att vi befinner oss mitt i en nollningsperiod och att alla utskottens arbete präglas av detta.

Cafémästare Svante Sandblom upplyste att Hilbert Café fortfarande är stängt.

**§ 8 Skriya Kafémästare och Vice Kafémästare som firmatecknare**

Cafémästare Svante Sandblom föredrog motionen enligt handlingarna.

Sektionsordförande Ludwig Linder sa att det låter rimligt.

Styrelsen beslutade

*att* bifalla yrkandet som det låg.

*att* sätta Nils Thorin som ansvarig för beslutsuppföljningen och att sätta denna till F03-HT21.

**§ 9 Våldigt sen punkt: Ordförandebeslut angående inköp av tålt**

Sektionsordförande Ludwig Linder föredrog motionen enligt handlingarna.

Sekreterare Erik af Klinteberg yrkade på

*att stadfästa sektionensordförande Ludwig Linders ordförandebeslut angående inköp av tålt.*

Styrelsen beslutade

*att* bifalla af Klintebergs yrkande

**§ 10 Våldigt sen punkt: Yrkande om adoption**

Kulturminister Otto Grafström föredrog motionen. Grafström informerade att Hilbert Hella Älg är död och att han har varit i kontakt med Skånes Djurpark angående att adoptera en ny, men än så länge har man inte diskuterat ett pris för detta. Grafström har i samråd med sektionensordförande Ludwig Linder kommit fram till att man kan använda reparationsfonden då vi ska ersätta något som vi tidigare har haft.

Enligt Grafström kommer adoption av älgen innebära att F-sektionen får välja vilken älg de vill adoptera samt döpa densamme. Älgen kommer bo kvar på Skånes Djurpark och inte flyttas till mattehuset, men den blir vår.

Cafémästare Svante Sandblom frågade om sektionen får några andra förmåner, som gratis inträde på älgresan, av att vi adopterar en älg.

Linder svarade att inträdet till djurparken inte varit gratis tidigare, och Grafström styrker det påståendet.

Erik Ivarsson nämnde att Skånes Djurpark tidigare inte varit villiga att ge rabatt på entrén under älgresan.

Då sektionen inte får någon direkt fördel av att äga en älg under älgresan (det har hållits i älgresor utan att sektionen ägt en adoptiv älg på djurparken) och då sektionens 60-års jubileum kommer att firas först efter nästa sektionensmöte ställde sekreterare Erik af Klinteberg frågan om det var lämpligt att styrelsen fattade något beslut i frågan då ärendet inte kan bedömas vara av varken mindre eller skyndsamt art.

Mötet diskuterade af Klintebergs fråga.

Linder inkom med följande yrkande:

*jag yrkar*

*att styrelsen är positiva till ställningstagandet att äska upp till 20 000kr från reparationsfonden för adoption av en ny älg men att beslut i frågan ska tas först på kommande sektionmöte.*

Styrelsen beslutade

*att* bifalla Linders yrkande

Grafström undrade om mötet hade någon åsikt om vilken av älgarna som kommer att finnas på djurparken man borde adoptera. Det föreslogs att Grafström borde vända sådana frågor direkt till alla medlemmar istället.

## § 11 Resultuppföljning

Det konstaterades att styrelsen inte hade någon beslutsuppföljning att ta upp vid mötet.

## § 12 Arbetsgruppsrapporter och redovisning

Tillsatt	Arbetsgrupp	Samman kallande	Redovisning
F06-HT20	Arbetsgrupp om ny spexarpost	Hanna Råhnängen	F02-VT21
F05-VT21	Arbetsgrupp för bytarstudenter	Neha Misra	F02-HT21
F06-VT21	Arbetsgrupp för F-appen	Lukas Gustavsson	F02-HT21

### Arbetsgrupp om ny spexarpost

Sekreterare Erik af Klinteberg har varit i kontakt med sammankallande för arbetsgruppen Hanna Råhnängen och föredrog läget inför mötet. Råhnängen söker fortfarande efter någon som kan ta över som sammankallande, och även om många verkar taggade så känner de att de inte har tid. Det kommer därmed att sökas efter någon ny via facebook snart.

Styrelsen beslutade

*att* sätta nytt redovisningsdatum till F03-HT21.

### Arbetsgrupp för bytarstudenter

Samman kallande för arbetsgruppen Neha Misra föredrog bakgrunden till arbetsgruppen.

Mötet kom med olika förslag på hur man skulle kunna hantera de arbetsuppgifter som lyfts. Exempelvis att skapa en ny post inom LiBU, lägga arbetsuppgifterna på LiBO, eller att utse kamrattstödjure inom klassen som kan väljas på samma sätt som kursombuden.

Mötet diskuterade hur arbetsgruppen kan ta sitt arbete vidare. Ett förslag är att arbetsgruppen diskuterar med LiBU på ett av deras möten och sedan konkretiserar vilken förändring de vill genomföra.

Styrelsen beslutade

*att* sätta nytt redovisningsdatum till F03-HT21.

### Arbetsgrupp för F-appen

Samman kallande för arbetsgruppen Lukas Gustavsson föredrog att appen nu är klar. Det enda som finns kvar att diskutera är hur mycket tack arbetsgruppen borde få för sitt arbete.

Gustavsson gjorde en överslagsberäkning att det rör sig om sex personer som arbetat i ca. 50

timmar var under sommaren.

Gustavsson anser att kommande förs borde välja in affös till nästa nollning då arbetsbelastningen kring nollningen är högre än vad spindelförman/spindelmän/su-permän förväntas göra.

Sektionsordförande Ludwig Linder påpekar att han själv och styrelseledamot Nils Thorin är något jäviga i frågan eftersom de satt med i arbetsgruppen som nu vill ha tack.

Mötet anser att arbetsgruppen bör komma med ett konkret förslag på vad de förväntar sig i tack från sektionen och återkomma med det till ett senare styrelsemöte.

Styrelsen beslutade

*att* godkänna redovisningen och lägga densamma till handlingarna.

### § 13 Övrigt

Inga övriga frågor lyftes.

### § 14 Nästa möte

Nästa möte sattes till tisdagen den 28:e september 17.15 på Zoom.

### § 15 O.F.M.A.

Styrelseordförande Hannes Ryberg förklarade mötet avslutat 18:06.

*I sektionsstyrelsens tjänst,*

---

Hannes Ryberg  
*Styrelseordförande*

---

Erik af Klinteberg  
*Sekreterare*

---

Nils Thorin  
*Justerare*

## Styrelsemöte F02–HT21

I LC och i Zoom via <https://lu-se.zoom.us/j/2318321217>,

tisdagen 14/9 kl 17.15

### Handlingar

§ 1	O.F.M.Ö.			(Beslut)
§ 2	Närvaro			(Beslut)
§ 3	Adjungeringar			(Beslut)
§ 4	Val av justerare			(Beslut)
§ 5	Godkännande av dagordning			(Beslut)
§ 6	Meddelanden			(Information)
§ 7	Rapporter			(Information)
§ 8	Skriva Cafémästare och Vice Cafémästare som firmatecknare			(Beslut)
§ 9	Väldigt sen punkt: Ordförandebeslut angående inköp av tält			(Beslut)
§ 10	Väldigt sen punkt: Yrkande om adoption			(Beslut)
§ 11	Beslutsuppföljning			(Beslut)

Taget	Beslut	Ansvarig	Redovisning
§ 12	Arbetsgruppsrapporter & redovisning		(Beslut)
Tillsatt	Arbetsgrupp	Samman kallande	Redovisning
F06-HT20	Arbetsgrupp om ny spexarpost	Hanna Råhnängen	F02-HT21
F05-VT21	Arbetsgrupp för bytarstudenter	Neha Misra	F02-HT21
F06-VT21	Arbetsgrupp för F-appen	Lukas Gustavsson	F02-HT21

§ 13	Övrigt			(Beslut)
§ 14	Nästa möte			(Beslut)
§ 15	O.F.M.A.			(Beslut)

## Handlingar

### §8 Skriva Cafémästare och Vice Cafémästare som firmatecknare

Cafémästare Svante Sandblom skickade in följande punkt:

Hallå jag har en punkt. Då både Cafémästare och Vice Cafémästare ska vara firmatecknare på sektionen bör styrdokumentet som berör detta uppdateras.

Jag yrkar på

*att* uppdatera styrdokumentet för firmatecknare så att jag, Svante Sandblom, står som Cafémästare och Oscar Hallstadius står som Vice Cafémästare.

### §9 Våldigt sen punkt: Ordförandebeslut angående inköp av tält

Sektionsordförande Ludwig Linder skickade in bilaga 1.

### §10 Våldigt sen punkt: Yrkande om adoption

Kulturminister Otto Grafström skickade in följande punkt:

Hej!

Jag yrkar

*att* äska upp till 20 000 kr från reparationsfonden för adoption av ny älg.

*I sektionstyrelsens namn,*

---

Hannes Ryberg  
Styrelseordförande

## Ordförandebeslut

angående inköp av tält

På styrelsemöte F01HT21 tog vi beslut att köpa in reservdelar till vårt trasiga tält. Dock insåg Prylmästare Akke att leveranstiden på de delarna var flera månader så istället frågade han om vi kunde köpa en ny tältram och använda det gamla som framtida reservdelar. Planen var att kunna använda tältet mer under nollningen nämligen och en tältram hade leveranstid på bara några dagar (det har redan kommit!)

Detta diskuterades informellt med styrelsen och vi ansåg att det var brådskande för att vi ska kunna använda tältet under nollningen.

Därför beslutade jag

*att* äska upp till 8500 kr från fonden för reparation och underhåll för inköp av tältram.

*I regnskyddets tjänst,*

---

Ludwig Linder  
Sektionsordförande 2021

